
 

 Gjennomgang av referat fra styremøte 17.12.24, samt sakene som ble utsatt til 
dette møtet 

Sak 127 Magnor glassverk – glass-serie utgått fra sortimentet 

E-post mottatt fra klubbens kontaktperson hos Magnor: 
«Når det gjelder serien Cap Classique må jeg informere om at den nå er meldt ut av 
vårt sortiment. Som er erstatter kan vi anbefale serien Fryd.» 

19.11.24  
Styret undersøker nærmere rundt pris på Fryd serien; vin-,øl og vannglass, med 
inngravering på. 
 
Leder har vært i kontakt med Magnor, og de vil komme med en pris pr glass samt pris 
på frakt. Vi vil også få bilder av glassene med de forskjellige motivene på. 
 
21.01.2025: Styret venter på tilbakemelding angående pris på glassene og fastpris på 
frakt. 
 

Sak 154 Varsling endring av gebyr Landkreditt Bank 
Banken gjør prisendringer på enkelte tjenester fra 13.01.25. 

21.01.2025: Dette til informasjon. 

Sak 155 
 

Avtale med BioBank 

Klubben har inngått en avtale med BioBank ift innsending, analysering og oppbevaring 
av DNA-prøver. 

I 2022 fikk klubben tilskudd på kr 60.000,- til genressurstiltak «Midler til DNA-testing av 
hunder i klubbens krysningsprosjekt» fra Landbruksdirektoratet. 
Dette innebærer testing av F2, F3 og F4. Denne testingen er for å følge hvordan den 
økte genetiske variasjonen best kan ivaretas i rasen fremover. I tillegg må klubben selv 
betale en egenandel på kr 25.000 , som budsjetteres fra Helse for 2025. 

 
 
  
 
Referat fra styremøte 21.januar 2025 
 
 
Dato: 21.januar kl 19:00 – 21.35. 

 
Tilstede:  
 
 
 
 

Hilde Birgitte Berg Altø, Anne Guntvedt, Iren Storli, Alexander H. Eriksen, Karen Elise 
Dahlmo, Merete Evenseth, Anita Lund 
Sak 13: Kasserer Elin Mariboe  
Fra ASU: Ingvild S. Espelien 
 

 

Forfall:  



Frist for gjennomføring og rapportering av disse midlene var opprinnelig 01.05.2024, her 
søkte klubben utsettelse 15.04.24 og fikk innvilget det til 30.04.2025, ref sak 58/2024 

21.01.2025: Til informasjon 

 
Sak 157 Hjemmesiden oppdateres 

I forbindelse med at krysningsgruppa er slått sammen med ASU, vil hjemmesiden 
oppdateres iht til dette. Krysningsprosjektet omtales nå som Lundehundprosjektet, og 
dette oppdateres etter hvert også på steder der dette er nevnt. 
 
21.01.2025: Hjemmesiden oppdateres etter hvert.  
 

Sak 159 «Ledige kull» på hjemmesiden under valpeformidler, samt på Facebook 
Vi ser at denne muligheten ikke blir noe særlig brukt, og det kan også være en årsak at 
ikke alle er klar over denne. 

For å publisere nye kull på hjemmesiden, skal dette gå via valpeformidler. 

For å publisere nytt kull på FB, så finnes det et eget skjema for dette.  

En fra styret tar på seg å skrive en liten sak om dette til LHN nr 1, samt for publisering 
på hjemmesiden/facebook. 

21.01.2025:  

• Valpeformidler kan skrive en infosak i Lundehund nytt om muligheten for å bruke 
hjemmesiden. «Ledige kull» på hjemmesiden publiseres via valpeformidler, med 
bilde fra kullet og at interessenter må kontakte valpeformidler for info og kontakt. 

• Muligheten på Facebook for å vise frem nye kull, er via et googleskjema. Dette 
skjemaet har vært nede siden den gamle hjemmesiden gikk ned for telling, men 
denne muligheten tenker vi å få i gang igjen, og kommer på hjemmesiden. Alle 
med nye kull kan bruke dette for å presentere at de har valper, men det er ingen 
salgspost. 

Sak 161 Deltatt i Teamsmøte med komiteen for Voss 26.11.24 
Leder deltok i møte med komiteen for Lundehunddagene på Voss 2025, og fikk 
oppdatert info og hvor langt de er kommet. 
 
Dere gjør en kjempejobb, og dere er kommet meget langt i prosessen – all honnør til 
dere! 
 
21.01.2025:  
Komiteen skal ha møte 22.01.25. Det er nye utstillingsregler som gjelder fra 01.01.25. 
Disse vil gjelde for utstillingen på Voss 2025. Det er viktig å få ut informasjon om 
overnatting, priser for dette osv, til de som er interessert i å delta. 
 

Sak 169 Ekstraordinært RS 2025 NKK 
Norsk Kennel Klubs hovedstyre innkaller til ekstraordinært representantskapsmøte den 
14. mai 2025 klokken 18:00 – 20:00 



  
Møtet vil avholdes digitalt. Nærmere informasjon om påmelding kommer senere. 
  
Bakgrunnen for innkallingen er følgende vedtak fra RS 2024:  
Sak 5a 
Vedtak: 
«Prosjektrapporten «God medlemsstyring og organisasjonsledelse» tas til orientering. 
Hovedstyret pålegges å følge opp anbefalingene som er angitt i rapportens del 3 – 
hovedfunn og anbefalinger, og informere medlemmene også i perioden før neste RS. 
RS pålegger HS å kalle inn til (digitalt) ekstraordinært RS våren 2025 for orientering om 
arbeidet med rapporten og nødvendige vedtak på arbeidet som er gjort så langt.» 
 
21.01.25: Til info. 
 

 2025 
Sak 1  Flere nye elevstatuser på rasen  

Styret mottok den 20.desember fem e-poster fra DUK med søknader om ny elevstatus 
på rasen.  
Vi ønsker følgende fem personer velkommen, og ønsker lykke til: 
 
Sølvi Schjelderup 
Caroline Elisabeth Bergvin 
Arnstein Hagen 
Nina Skjelbred 
Linda Marie Lien 
 
Leder har sendt e-post til alle sammen og ønsket de velkommen, samt sender 
rasekompendiet hvis de ikke har det fra før. 
 

Sak 2 Oppmerksomhet til Hanna Gautun i desember 2024 
Hanna hadde et ublidt møte med isen i desember, og det ble gitt en liten ull-leke til 
Hanna som hun kunne aktivisere valpen med. 
 

Sak 3 Ny kombinasjon i lundehundprosjektet godkjent av NKK  
Ny kombinasjon er godkjent av NKK mellom prosjekthund Lundesommer Freyr I2 
(NO37331/19(X2)) og lundehund Jærens Lundehjerte Båra Ira (NO31943/22) 
 
21.01.2025: Styret ønsker lykke til. 
 

Sak 4 Ny kombinasjon i lundehundprosjektet godkjent av NKK  
Ny kombinasjon er godkjent av NKK mellom prosjekthund Hulda B2 (NO42785/21(X2)) 
og lundehund Pride of Norway's Blazing Sun (NO34354/18). 
 
21.01.2025: Styret ønsker lykke til. 
 

Sak 5 Dialog med ASU 
 
Sak 6 – Webinar 
Sak 7 – Dommerkonferanse  



Sak 8 – Mage-/Tarm-kontakt fratrer 
Sak 10 – Mage-/Tarm-kontakter avvikles 
Sak 14 – Dommerkompendiet 
 
21.05.25: Dialog og informasjon om aktivitet i regi av ASU, ved Ingvild S. Espelien.  
 

Sak 6 Webinar med ASU 28.januar kl 19:00-21:00  
ASU vil fortelle klubbens medlemmer om arbeidet med: 
Lundehundprosjektet – status og veien videre 
Revisjon av standarden og dommerkompendium for Norsk Lundehund – forslag til 
endringer, hvorfor og prosessen videre 
 
Møtet vil foregå på Teams. Påmelding innen 22.januar 
 
21.01.2025: Antall påmeldte bekreftes 22.01. 
22.01.2025: Det er 125 påmeldte til webinaret. 
 

Sak 7 Dommerkonferanse sammen med Norsk Buhundklubb 11.-12-januar  
En vel gjennomført dommerkonferanse er over. Leder i NLK Hilde Birgitte Berg Altø og 
Ingvild S. Espelien fra ASU deltok på både Norsk Buhund sin konferanse på lørdag, og 
NLK sin egen konferanse søndag. Et meget godt oppmøte, og veldig hyggelig å se at 
det også var så mange elever og aspiranter til stede i tillegg til de som har dømt rasen 
vår i en del år. 
 
En stor takk til som tok turen med hundene sine og bidro til å få dette gjennomført. 
 
Christen Lang og Ingvild S. Espelien sto for klubbens presentasjoner på konferansen. 
Christen presenterte rasestandard samt eksempelhundenes eksteriør og bevegelser, og 
Ingvild presenterte Lundehundprosjektet og informerte om kommende forslag til 
endringer i standarden. Dette fikk positive tilbakemeldinger fra dommere og 
dommeraspiranter.  
Total var det 34 deltagere med på konferansen.  
 
Fra klubben stilte Belinda & Kjell Andersen, Astrid Driva Rødsand, Anne Gundtvedt og 
Rósa Jónsdóttir Vaagbø opp med sine lundehunder, totalt 9 stk – samt at deltager Linda 
Kjeksrud bidro med 2 hunder.  
 

Sak 8 Kontaktperson Mage-/Tarm ønsker å fratre fra vervet – innkommet e-post 18.01.25 
Elin D.W. Johannessen ønsker å fratre som kontaktperson i «Mage-/Tarm». 
«Jeg ønsker ikke lengre å være kontaktperson for mage/tarm. Jeg får få henvendelser 
som kontaktperson, men noen som privatperson. Sistnevnte er greit, da forplikter jeg 
meg ikke i like stor grad.» 
 
Tusen takk for innsatsen Elin! 
 
21.01.2025: Informasjonssak 
 

Sak 9 Nordisk møte 2025 – Nordisk Lundehund Union 
Det er Finland som er vert for møtet i år, og dato som er satt er 31.10 – 02.11.25 
 



21.01.2025: Informasjonssak 

Sak 10 Avvikling av «Kontaktpersoner ved Mage-/tarm» 
Siden mandatet til ASU ble endret i november, blir nå også dette utvalget underlagt 
ASU i sin helhet. Derfor avvikles også denne posten med egne kontaktpersoner som 
har bestått av Elin D.W. Johannessen og Hanna Gautun. Hanna er i ASU, så hun er 
med videre der. 
 
Vi takker Elin så masse for jobben og innsatsen. 
 
21.01.2025: Informasjonssak 
 

Sak 11 Avtale om utlån av den utstoppede lundehunden 
Styret og Museumsgruppa har over lang lang tid forsøkt å få til en forlenget signert 
avtale med Nordlandsmuseet i Bodø om utlån av hunden. I e-post av 17.01.25 kom det 
omsider svar etter flere purringer, der vi nå har en avtale om utlån til oss foreløpig frem 
til mai 2026. 
 
21.01.2025: Karen Elise Dahlmo følger opp saken videre med Helgeland museum. 
 

Sak 12  Ordstyrer til Årsmøtet 29.april 
Avtale med ordstyrer er i orden. 
 
21.01.2025: Informasjonssak 
 

Sak 13 Revidert budsjett 2025 og forslag budsjett 2026 
Går gjennom dette en siste gang før papirene til årsmøtet lages.  
 
21.01.2025: Gjennomgang av budsjettet med kasserer Elin Mariboe. 
Regnskapet for 2024 viser et stort underskudd. Det vil være viktig å redusere utgifter 
framover. Lundehunddagene er et arrangement som går med underskudd. Det ble 
diskutert muligheter for økt inntjening på dette arrangementet, f.eks. at utstillere betaler 
for premier på utstilling, CK glass er nevnt.  
Digital variant av Lundehund nytt vil være et alternativ som sparer klubben store utgifter. 
Forslag om å redusere utgifter med å ha Nordisk møte annenhvert år, evt. sende to 
deltakere istedenfor tre. Også færre antall deltagere fra styret og ASU på det årlige 
fysiske styremøte er snakket om. 
 

Sak 14 Revidering Dommerkompendiet – oppdatering om fremdrift – med ASU 
 
21.01.2025: Det er gjort enkelte endringer med dommerkompendiet siden det fysiske 
styremøtet i november, det er også lagt til nye bilder siden den gang. Jon Wagtskjold 
har fått kompendiet nå og skal jobbe med å få satt det i korrekt oppsett før det går på ny 
runde til styret og ASU.  
 

 

Neste møte: 18.februar kl 19:00  

Referent: Anita Lund 


